
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2017-04-04 

Tid: Kl 20.00 

Plats: Krägga Lanthandel och Café 

Närvarande: Lautaro Aranda, Anders Janzen, Jens Aldheim, Mats Berggren, Linnéa Björkén, 

Vahid Hagigi. 

 

Dagordning: 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Presentation av nya och gamla styrelseledamöter 

 

4. Konstituering och Arbetsordning, styrelsen 

Ordförande: Lautaro Aranda (Nyval 1år, av stämman) 

Kassör: Anders Janzen (kvarsittade) 

Sekreterare: Vahid Hagigi (kvarsittande) 

Ledamot: Jens Aldheim (kvarsittande) 

Suppleant: Mats Berggren (Ny vald 1år) 

Suppleant: Linnéa Björkén (Ny vald 1år) 

Anne Valin har valt att avgå från styrelsen av personliga skäl. 

 Mötesschema: ca 7 styrelsemöten per år + stämma 

Första tisdagen i varje månad. 

5. Firmateckning och teckningsrätt 

Beslutades att firman tecknas av ordförande Lautaro Aranda och kassör Anders Janzen 

två i förening. Att förklara paragrafen omedelbart justerad.  

6. Genomgång av föregående protokoll  

Inga kommentarer. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

 

 



7. Uppföljning av verksamhet 

 Vägar 

- Vi kommer att se över upphandlingsunderlaget. 

- Nya offerter kommer att tas in. 

 

 Brevlådor 

- Vi kommer att kontakta postnord för att få exakta måtten över hur ställningarna bör 

se ut. 

- Vi kommer att ta in ytterligare en offert för bygget av ställningarna. 

- Informationsblad kommer att skickas ut till medlemmarna om tidsramen för bygget. 

- Förslag om att bygga en välplanerad anslagstavla istället för att ha ett vid varje 

brevlådeställning. Vi kommer att kontakta KTEF ang detta. 

 

 Skog – Önskemål om att fälla träd 

- Vi kommer att kontakta medlemmen som vill fälla träd, innan vi tar ett beslut. 

- Vi kommer även ta kontakt med KTEF för att erhålla fullmakt om att Kräggasff  får ta 

beslut om trädfällning. 

 

 Ekonomi 

- Vi kommer att se över våra faktureringsrutiner och ta fram ett förslag om hur vi 

kommer att gå tillväga med obetalda fakturor.  

- Vi kommer att ha ett möte med Stilog ang genomgång av rutiner, då vi inte 

upplever att dem har skött våra ärenden så som vi hade önskat. 

 

 Administration 

- Inget behov, vi tar det fall för fall. 

 

8. Övriga frågor 

 

9. Nästa sammanträde 

Torsdag 27 April kl 20.00 vid Krägga lanthandel. 

 

10. Avslut 


